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رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان خبر داد: 
 صرفه جویی و مدیریت مصرف انرژی برق 

در بخش های عمومی می تواند باعث رشد تولید شود 
»بهمن داراب زاده« با اشاره به تعیین شعار سال جدید از سوی مقام معظم رهبری 
گفت: معظم له نگاه دقیق و هوشمندانه به مسائل اقتصادی کشور دارند که اگر 
بدرستی و کامل اجرایی شوند بسیاری از مشکلات موجود برطرف خواهد شد. و 

امسال هم بدرستی به دو مقوله اقتصادی پرداخته شده است. 
لذا می بایســت برنامه ریزی ها در همه ســطوح و جامعه در جهت تحقق این امر باشــد. از این 
رو چنانچــه ما در بخش های خانگی و عمومی صرفــه جویی و مدیریت مصرف برق را بصورت 
فراگیر و نهادینه داشــته باشــیم، این امر در کنار توسعه زیرساخت ها و ظرفیت سازی شبکه برق 
می تواند ســهم بیشــتری از انرژی برق را در اختیار صنایع بزرگ و بخش های تولیدی قرار دهد 
 که بطور طبیعی می تواند افزایش تولید را بدنبال داشــته باشد و لذا رشد تولید محقق خواهد شد.
مدیر عامل برق منطقه ای گیلان با اشاره به اینکه برنامه ریزی های خوبی برای اجرای پروژه ها و 
ظرفیت سازی شبکه برق در حال انجام است اظهار امیدواری کرد که تابستان پیش رو را با همکاری و 

همراهی هموطنان و هم استانی های عزیزمان مثل گذشته بتوانیم با موفقیت سپری کنیم.

 رمز دستیابی به توسعه تقویت و تجلیل
 از نیروی کارگر است

شهردار کرج گفت: توسعه در هیچ بعدی امکانپذیر نخواهد بود مگر آن زمان که 
تقویت و تجلیل از مقام کارگران به عنوان یکی از اساسی ترین عوامل تحرک و 

پیشرفت، مورد توجه قرار گیرد.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، مهرداد کیانی روز جهانی کارگر را به همه زحمت کشان این 
عرصه تبریک گفت.کیانی تأکید کرد: کارگران در خط مقدم جبهه توســعه و پیشرفت قرار دارند و 
حمایت از آن ها به منزله دستیابی سریعتر به اهداف و برنامه ها در هر نظام و سیستم است.وی با اشاره 
به اینکه قشر پرتلاش و زحمت کش کارگر در بیشتر موارد مظلوم واقع می شوند، تصریح کرد: عمدتاً 
مدیران، مسئولان و افراد تصمیم گیر در جامعه مورد توجه قرار می گیرند در حالی که قشر کارگر است 
که تحقق اهداف مدیران بالادستی را فراهم می کند.کیانی ادامه داد: یعنی اگر کارگران پرتلاش و 
زحمت کشی نباشند تا برنامه های مدیران را پیاده سازی کنند عملًا موفقیتی برای مسئولان قابل تصور 
نخواهد بود.شهردار کرج افزود: از این رو حمایت از کارگر، حمایت مستقیم و اساسی از تولید، توسعه 
و پیشرفت است.به گفته کیانی، شهرداری از جمله دستگاه هایی است که با وجود و همراهی کارگران 
به موفقیت دست می یابد و از این حیث قدردان زحمات تک تک این عزیزان هستیم.وی، تأکید کرد: 
تلاش داریم تا در شــهرداری کرج از طریق اقداماتی چون پرداخت به موقع حقوق و دستمزد، ارائه 
خدمات بیمه ای و درمانی، تعیین شرایط و ساعات کاری بر اساس قوانین کار جمهوری اسلامی و 
مهمتر از همه احترام گذاشتن به شخصیت و جایگاه قشر ارزشمند کارگر، بخشی از نیازهای آن ها را 

مرتفع نموده و به توسعه شهر کمک کنیم.

پروژ  ه های افتتاح شده جنوب خوزستان با حضور رئیس 
جمهور در راستای پایداری شبکه انتقال و فوق توزیع

از ۲۷ پروژه انتقال و فوق توزیع شــرکت برق منطقه ای خوزســتان که با حضور 
رئیس جمهور به افتتاح رسیدند ۵ پروژه آن در ناحیه جنوب )شهرهای آبادان، خرمشهر 

و شادگان( بوده است.
در سفر رئیس جمهور و هیئت دولت به خوزستان ۲۷ پروژه زیرساختی برق استان با ارزش سرمایه گذاری 
۸۷ هزار میلیارد ریال به صورت تجمیعی به افتتاح رسید که نقش ویژه ای در پایداری شبکه برق انتقال و 
فوق توزیع خوزستان دارند.از این پروژه ها ۵ پروژه در شهرهای آبادان، خرمشهر و شادگان )امور بهره برداری 

ناحیه جنوب( با ارزش سرمایه گذاری ۳۱۸۵ میلیارد ریال افتتاح شده است.
توسعه پست شــهرک صنعتی آبادان به ظرفیت ۳۰ مگاولت آمپر، توسعه پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت 
ذوالفقاری به میزان ۵۰ مگاولت آمپر و نصب دو دستگاه پست سیار به ظرفیت ۴۲ مگاولت آمپر پروژه هایی 
هستند که در شهرستان آبادان به افتتاح رسیده اند.توسعه پست ۴۰۰ کیلوولت نیروگاه خرمشهر با هدف 
افزایش پایداری و بهبود قابلیت مانور شبکه انتقال خوزستان در خرمشهر به افتتاح رسیده است.در شادگان نیز 
ورود و خروج خط آبادان اصلی- شادگان در پست خلیج فارس افتتاح و باعث افزایش پایداری و بهبود ولتاژ 
شبکه برق شادگان خواهد شد.این پروژه ها باعث تقویت زیرساخت ها و پایداری شبکه برق امور بهره برداری 

ناحیه جنوب شرکت برق منطقه ای خوزستان و استان خواهند شد.

بهره برداری از فاز توسعه یک کارخانه روکش ملامینه 
در شهرک صنعتی سپیدرود

با حضور استاندار گیلان و معاون صنایع عمومی وزارت صمت ،مدیر عامل شهرک های 
صنعتی استان گیلان و دیگر مسئولان استانی فاز توسعه یک کارخانه روکش ملامینه 

در شرکت آرین مریم در شهرک صنعتی سپیدرود به بهره برداری رسید. 
بخش نخست توسعه ای این کارخانه محصولات روکش ملامینه ام دی اف و اچ دی اف که در شهرک 
صنعتی سپیدرود رشت ساخته شده است، ظرفیت تولید سالیانه هفت هزار و ۸۰۰ مترمربع محصول را دارد.

این واحد تولید محصولات با روکش ملامینه که برای ساختش ۲ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری شده 
اســت و بخش دیگر آن تا سه ماه آینده آماده بهره برداری خواهد شد، با ظرفیت تولید سالانه ۲۰۰ هزار 

مترمکعب برای ۱۵ نفر فرصت شغلی جدید ایجاد کرده است.

اخبار کوتاه 

اصفهــان -بهمن راعــی: وقتی نگاه 
مدیران و برنامه ریزان یک سازمان از 
منابع انسانی به سرمایه انسانی، تغییر 
می کند، حفظ ایمنی، سلامت و امنیت او 
و توجه به موضوع بهداشت، محیط کار، 
شاخصه های ایمنی و حفاظت از روح 
و جسم سرمایه انسانی، برای سازمان 
به یک ارزش و اولویت تبدیل شده و از 
قالب یک وظیفه سازمانی فراتر می رود. 
در چنین رویکردی است که موضوع و 

شاخص HSE نیز اهمیتی صدچندان به خود می گیرد.
مقوله HSE مخفف Health Safety Environment اســت و سه 
موضوع و شاخصه توجه به بهداشت حرفه ای، ایمنی نیروی انسانی و در نهایت 
 Environment به معنی توجه به محیط زیســت سرمایه انسانی را در بر
می گیرد. کنترل خطرهای احتمالی موجود در محیط کار، استانداردسازی محیط 
کاری، ایمنی کامل کارگران و جلوگیری از هر گونه آسیب و صدمه  در محیط کاری، 
توجه به اولویت های پیشگیرانه، تامین و حفاظت و افزایش سلامت روانی و جسمی 
و اجتماعی کارکنان،همخوانی کار با فرد، حفاظت کارکنان در مقابل عواملی که 
برای تندرستی کارکنان زیان آور است و … از جمله موارد حائز اهمیت در این مقوله 
است. البته سازمان هایی که نگاه توسعه گرا و پیشرو در این زمینه دارند، از این موارد 
فراتر رفته و به موضوعاتی چون ارزیابی و اندازه گیری عوامل زیان آور ارگونومیک و 
زیست شناسی محیط کار، تشکیل پرونده سلامت کارکنان، توجه به نیازهای همه 
جانبه جسمی و روحی کارکنان و ارایه روش های بهینه در این زمینه ورود می کنند.

   HSEبخشی از زنجیره ارزش و مسئولیت اجتماعی
 انتخاب الکترونیک 

معاون سرمایه انسانی گروه صنعتی انتخاب الکترونیک می گوید: موضوع بهداشت 
حرفه ای و ایمنی کار، بخشی از زنجیره ارزش گروه صنعتی انتخاب الکترونیک 
است و به عنوان یک ارزش سازمانی برای این بنگاه بزرگ اقتصادی تلقی می شود.

سیدحسین میرباقری در همایش روز جهانی بهداشت حرفه ای و ایمنی کار گفت: 
توسعه سرمایه انسانی گروه صنعتی در سال های اخیر باعث شده، این مجموعه 
 تجربه های ارزشــمند و همه جانبه ای در حوزه HSE )بهداشــت حرفه ای و 
ایمنی کار( داشــته باشد. از این رو با مشارکت های اجتماعی، این تجربیات را به 
دیگر صنایع و بنگاه های اقتصادی منتقل خواهد کرد و این انتقال تجربه بخشی 

از مسئولیت اجتماعی ماست.
وی تاکید کرد: گروه صنعتی انتخاب الکترونیک با دیدگاه توســعه ای و آینده 
 HSE نگرانه ای که به مقوله های مختلف از جمله سرمایه انسانی دارد، در حوزه
هم توسعه محور و آینده نگرانه برنامه ریزی و اقدام کرده است و این نگاه را داشته 

است که در این زمینه فرهنگ ساز باشد و اثرات اجتماعی از خود به جای بگذارد.
معاون سرمایه انسانی گروه صنعتی انتخاب الکترونیک در این خصوص افزود: 

به عنوان نمونه طرح احداث و تأسیس درمانگاه 
تخصصی بزرگ انتخاب در شــهرک صنعتی 
مورچه خورت در راستای ارتقای بهداشت کارکنان 
انتخاب در دست اجراســت اما اثرات ایجاد این 
مجموعه، متوجه اهالی شهرستان های اطراف نیز 
می شود و این مجموعه به دیگر همشهریان نیز 

خدمت رسانی می کند.
وی ادامــه داد: اقدام دیگر که نگاه بلندمدت و 
اجتماعی گروه صنعتی انتخاب الکترونیک را در 
زمینه بهداشت حرفه ای نشان می دهد، پیگیری 
استقرار تصفیه خانه بهداشتی و صنعتی در شهرک صنعتی مورچه خورت است که 
یک اقدام زیست محیطی در راستای پیشگیری از بیماری ها و بهبود شاخص های 
زیست محیطی این منطقه هم برای کارکنان و هم برای اهالی این منطقه است. 
موضوع توسعه فضای سبز شهرک صنعتی مورچه خورت نیز دقیقا با چنین نگاهی 

از سوی انتخاب الکترونیک برنامه ریزی و پیگیری شده است.
به گفته میرباقری، این مجموعه، نه فقط موضوع سلامت جسم بلکه سلامت 
روح کارکنان را مدنظر قرار داده است و به منظور افزایش بازدهی، انگیزه و رضایت 

پرسنل، سلامت روح و جسم خانواده های آنان را نیز در نظر گرفته است.
وی در این زمینه به انجام اقداماتی چون تدوین نقشــه توسعه فردی فرزندان 
کارکنان، عقد قرارداد همکاری با مراکز مهم و برجسته حوزه روان شناسی و مشاوره 
در ســطح استان و کشور برای پرسنل و خانواده آنان، انجام مشاوره های فردی، 

زوجین، تحصیلی، توسعه فردی و … برای آنان اشاره کرد.
معاون سرمایه انسانی گروه صنعتی انتخاب الکترونیک در این باره افزود: همچنین 
 ،HSE در زمینه نگاه توســعه ای گروه صنعتی انتخــاب الکترونیک در مقوله 
می توان به مواردی چون ورود به موضوع مدیریت ریسک با همکاری تنگاتنگ 
اساتید به نام کشور در خصوص آخرین متدهای روز ایمنی جهان، تجهیز شدن به 
سیستم های حرفه ای مدیریت ایمنی، آموزش نیروهای متخصص این حوزه از 
طریق دانشگاه انتخاب، ایجاد نرم افزار سلامت کارکنان برای دسترسی آنان در 
هرلحظه و هرکجای ایران به پرونده ســلامت خود، حمایت از مرکز نیکوکاری 
کنترل سرطان ایرانیان)مکسا( با رویکرد مراقبت های تسکینی در راستای مسئولیت 
اجتماعی انتخاب الکترونیک و ارایه خدمات گسترده و متنوع به همکاران و خانواده 
آنان که احتمالا درگیر بیماری سرطان شده اند، مشاوره تلفنی پزشکی به همکاران 
و خانواده های آنان در زمینه های مختلف، استقرار روان شناسان در خطوط تولید، 
توجه به موضوع تغذیه همکاران و … اشاره کرد که می تواند الگوی دیگر صنایع 

در حوزه HSE باشد.
گفتنی است همایش روز جهانی بهداشت حرفه ای و ایمنی کار با همکاری مرکز 
بهداشت دانشگاه علوم پزشکی اصفهان و حمایت گروه صنعتی انتخاب الکترونیک 
همزمان با روز جهانی بهداشت حرفه ای با حضور ۷۰۰ نفر از کارشناسان بهداشت 

حرفه ای شاغل در صنایع و ۲۰۰ بازرس این بخش برگزار شد.

با  همزمان  راعی:  اصفهان_محســن 
روز جهانی کار و کارگر، سی وچهارمین 
جشنواره امتنان از نخبگان جامعه کار و 
تولید اســتان اصفهان با حضور جمعی 
از مدیران و جامعه کارگری اســتان در 
هلدینگ پتروپالایــش اصفهان برگزار 

شد.
به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان، ســی وچهارمین جشنواره 
امتنان از نخبگان جامعه کار و تولید استان اصفهان 

همزمان با روز جهانی کار و کارگر با حضور استاندار و جمعی از مدیران و جامعه کار 
و کارگر استان دوشنبه، ۱۱ اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ به میزبانی هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان برگزار شد.دکتر ســیدرضا مرتضوی استاندار اصفهان در این آئین ضمن 
گرامیداشــت مقام جامعه کارگری و کارفرمایی، بیان کرد: از همه کسانی که امروز 
به نام آنها نام گذاری شده و کسانی که عظمت کار و جوهره حیات را خالصانه ارج 
می نهند؛ تشکر و قدردانی می کنم.وی با اشاره به حضور ارزشمند اهالی رسانه در این 
آیین، افزود: همچنین از اصحاب قلم و رسانه که در حوزه ای فعالیت می کنند که مورد 
قسم واقع شده و تمام تلاش خود را برای امیدآفرینی در جامعه و بیان مطالبات اقشار 
مختلف از جمله کارگران و کارفرمایان به کار می گیرند کمال تشکر و قدردانی را 
دارم.دکتر مرتضوی عنوان کرد: ما نیز به عنوان خادمان مردم باید شرایطی را فراهم 
کنیم تا این جوهره ارزشــمند در جامعه جاری و ساری باشد. به راستی که خدمت 
به خلق بخش عظیمی از مسیر تکامل حرکت معنوی انسان است.وی با اشاره به 
مسائل و مشکلات جامعه کارگری، اظهار کرد: زمانی می توانیم مسائل این حوزه 
را رفع کنیم که تشکل های کارگری و کارفرمایی با دید انصاف برای کاهش و رفع 
مشکلات راهکار دهند و برای اجرا پای کار بایستند.دکتر مرتضوی متذکر شد: باید 
تلاش کنیم با کمک به حوزه تولید در همه بخش ها، زمینه های ثروت آفرینی را در 
جامعه فراهم کنیم تا پرداخت هایی در شأن جامعه تولید داشته باشیم.وی خاطرنشان 
کرد: با هوشیاری و ذکاوتی که در جامعه کارگری وجود دارد و با پشتکار، همدلی و نگاه 
جامع به مسائل اتفاقات مبارکی در کشور رقم خواهد خورد.استاندار اصفهان با اشاره 
به نشست با نمایندگان جامعه کارگری استان، بیان کرد: در این دیدار عنوان کردیم 
که می توانیم بخش قابل توجهی از مشکلات جامعه کارگری را در اصفهانی که به 
بلوغ تصمیم سازی در کشور رسیده؛ رفع کنیم.دکتر مرتضوی افزود: اصفهان قابلیت 
و ظرفیت این مهم را دارد که برای کاهش و رفع مشکلات، به سطح ملی راهکار 
ارائه دهد.استاندار اصفهان عنوان کرد: باید افتخارات این مملکت را بر مناره ها فریاد 
بزنیم. کارگران، کارفرمایان، مهندسان و خادمان تولید این مرز و بوم برای خلق شرایط 
ایده آل در جامعه از جان و مال خود گذشتند و کشور را از چه شرایطی نجات دادند.دکتر 
مرتضوی در خصوص آخرین وضعیت تأسیس بیمارستان میلاد اصفهان، گفت: در 
سفر رئیس سازمان تأمین اجتماعی به استان توافقی میان شهرداری و سازمان شکل 
گرفت و کلنگ زنی بیمارستان میلاد انجام شد. جمع بندی نهایی توافق بین شهرداری 

و ســازمان تأمین اجتماعی هفتــه آینده انجام و 
عملیات اجرایی بیمارستان میلاد آغاز خواهد شد.

در ادامــه این همایش، دکتر محســن قدیری 
مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایــش اصفهان در 
ســخنانی ضمن تبریک روز جهانی کار و کارگر 
اظهار کرد: یکی از پدیده هایی که پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی شاهد آن هستیم، هدایت پروژه ها 
و صنایع توســط جوانان همه این مرز و بوم است 
و مــا امروز در هلدینگ پتروپالایش اصفهان این 
افتخار را داریم که بیش از ۹۵ درصد آن بومی سازی 
شده است.وی گفت: رهبر انقلاب فرمودند بزرگ ترین مرگ بر آمریکا، کار است و 
جوهره جمهوری اسلامی ایران کار است چرا که طی این سال های پس از انقلاب با 
تحریم های ظالمانه ای روبرو بوده ایم و این موضوع نشان می دهد که با کار می توانیم 

کشور خود را سربلند کنیم.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان افزود: برنامه ریزی ما در پالایشــگاه 
اصفهان، توسعه متوازن است که تا شش ماه آینده، همانطور که در سال گذشته بیش 
از هزار نفر از نخبگان استان را جذب کردیم، امسال نیز در این زمینه اتفاقات خوبی 
را رقم زدیم.وی خاطر نشان کرد: این در حالی است که امروز هم با تحریم خارجی 
و هم با نارسایی های داخلی روبرو هستیم. به طور مثال در ۱۶ ماه گذشته تلاش 
کردیم بیش از هزار کارگر را در خانه های سازمانی ساکن نموده و بیش از ۹۰۰ نفر 
که تحصیل کرده بودند و مشکلات اداری داشتند موانع را برای آن ها رفعب کردیم.
قدیری تصریح کرد: ما تا افق ۱۴۰۵ با برنامه ریزی های دقیق و اســتراتژیکی که 
انجام داده ایم ۲۰۰ مدیر خوب و ممتاز را به کشور تحویل خواهیم داد. در زمینه های 
دیگر نیز فعالیت های متنوعی نظیر فروش اوراق و…. در زمینه مهار تورم و جذب 
نقدینگی اتفاقات خوبی را رقم خواهیم زد تا در زمینه های فعالیتمان بتوانیم منویات 
رهبر معظم انقلاب، رئیس جمهور محترم و دیگر مدیران کشور را پیاده سازی کنیم.
در ابتدای این مراسم، میثم مداحی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
ضمن تبریک هفته کار و کارگر در ســخنانی اظهار کرد: امروزه مسائل مختلفی 
در جامعه کارگری کشــور وجود دارد که این موارد در حال پیگیری است. یکی از 
موضوعاتی که دغدغه امروز کارگران است موضوع امنیت شغلی است.وی گفت: بر 
اساس اصل سه جانبه گرایی، دولت در حال تلاش برای تحقق این امر است که در 
این راستا دولت به دنبال اصلاح برخی از قوانین کار است. از سوی دیگر بالغ بر ۳۴هزار 
بازرسی موردی و ادواری از سوی اداره کار و رفاه اجتماعی استان از مجموعه کار و 
تولید استان انجام شده است که این آمار بسیار قابل توجه است.مدیرکل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی استان اصفهان افزود: یکی از پارامترهای مهم برای ایجاد امنیت کار، 
اصلاح قراردادهای جامعه کارگری است که این موضوع نیز در حال پیگیری است. 
همچنین موضوع پیگیری دعاوی کارگر و کارفرما نیز در اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در حال پیگیری است و بنا داریم با برنامه ریزی های انجام شده تعداد دعاوی 

را به کمترین میزان ممکن برسیم.

 نقش گروه صنعتی انتخاب الکترونیک در ارتقای شاخص های 
HSE حوزه ایمنی و بهداشت کار و فرهنگسازی موضوع

 هلدینگ پتروپالایش اصفهان میزبان سی وچهارمین 
جشنواره امتنان از نخبگان جامعه کار و تولید

در سالروز شهادت استاد شهید مرتضی مطهری و روز معلم، ازمربیان 
مراکز آموزش فنی وحرفه ای استان البرز تقدیر شد.

به مناسبت روز معلم طی مراسمی با حضور مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز، 
معاونین، روسای مراکز و کارشناسان، از مربیان آموزش فنی وحرفه ای استان با اهدای لوح 
تقدیر و هدایا تجلیل شد.بهزاد غفاری مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز با حضور 
در کارگاه های آموزشــی مراکز فنی و حرفه ای، ضمن تبریک روز معلم و مربی، اظهار 
داشت: مربیان سازمان آموزش فنی وحرفه ای کشور خدمات شایسته ای به افراد ذینفع 
ارایه می دهند وآموزش های آنها نوید بخش آینده ای روشن در کشور است.غفاری با بیان 
اینکه آموزشهای مهارتی نقش بسزایی در توانمند سازی جوانان جویای کار دارد و در این 
راستا نقش مربیان از اهمیت ویژه ای برخوردار است، گفت: کیفیت آموزش در اشتغال پایدار 

و وضعیت اقتصادجامعه دربخشهای مختلف مشخص می شود که در توسعه پایدار؛ محور، 
توسعه انسان و کلید آن، آموزش های فنی و حرفه ای می باشد.مدیرکل آموزش فنی و 
حرفه ای استان البرز مربیان را ستون اصلی و نقطه شروع تحول در سازمان آموزش فنی و 
حرفه ای کشور دانست و خاطرنشان کرد: تجلیل از مربیان نباید مختص به روز معلم باشد، 
بلکه مربی باید در همه حال تجلیل و در صدر نشیند و قدر ببیند.غفاری افزایش بهره وری را 
در سایه تلاش و کوشش بی وقفه مربیان عنوان و خاطرنشان کرد: این افزایش بهره وری، 
موجب ارتقای دانایی و مهارتی در جامعه خواهد شد.گفتنی است اداره کل آموزش فنی و 
حرفه ای استان البرز با دارا بودن ۷ مرکز آموزش فنی و حرفه ای دولتی و بیش از ۴۵۰ 
آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای در ۴ خوشه صنعت، خدمات، کشاورزی و فرهنگ و هنر به 

۱۹ جامعه هدف در سطح استان خدمات آموزش مهارتی ارائه می دهد.

مهدی عسگری در نشست کاری به مناسبت روز شورا ها با اعضای 
شورای اسلامی شهر کرج بر ضرورت اطلاع  رسانی به مردم و توجه 
ویژه به ظرفیت مصوبه مجلس درخصــوص تبدیل حکم تخریب 

کمیسیون ماده۱۰۰ تاکید کرد. 
به گزارش خبرنگار ما ) مهشید سلیمان گرمابکی ( - رئیس فراکسیون دیپلماسی 
اقتصادی مجلس تصریح کرد: مجلس در بند ت تبصره ۶ قانون بودجه سال ۱۴۰۲ 
ظرفیت خوبی را برای رفع مشکل احکام تخریب کمیسیون ماده صد ایجاد کرده است.

برابر این بند، ساختمان هایی که تا پایان سال ۱۴۰۰ مشمول حکم تخریب شده اند، 
مشروط بر رعایت اصول سه گانه فنی، بهداشتی و شهرسازی ) استحکام بنا - رعایت 
حدود ملک - عدم تغییر کاربری ( می توانند با پرداخت نقدی عوارض و جریمه قانونی، 

حکم تخریب را کان لم یکن نمایند.نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد ضمن شنیدن 
گزارش عملکرد شــورای ششم و تشریح اقدامات مجلس در حوزه مدیریت شهری، 
خواســتار برنامه ریزی برای ایجاد یک فرآیند مطلوب جهت استفاده مردم و مدیریت 
شهری از فرصت ایجاد شده توسط قوانین مصوب مجلس شد.مهدی عسگری ضمن 
تبریک روز شوراها در نشست با اعضای شورای اسلامی کلانشهر کرج توضیح داد: 
مجلس در راستای کمک به مدیریت شهری مصوبات خوبی داشته که باید مورد توجه 
قرار گیرد.وی افزود: از جمله این مصوبات ، اصلاح قانون مالیات بر ارزش افزوده بود 
که بر اساس این مصوبه، افزایش ۳۳ درصدی سهم شهرداری ها و دهیاری ها از مالیات 
بر ارزش افزوده محقق شد و با پیگیری های استانی نحوه پرداخت سهم شهرداری ها، 

نظم و نظام خوبی در این حوزه ایجاد شد.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز: مهدی عسگری خبر داد:

از مربیان مراکز آموزش فنی و حرفه ای البرز در هفته معلم تقدیر شد تبدیل حکم تخریب کمیسیون ماده۱۰۰

از ۸۷ هزار میلیارد ریال پروژه شــرکت برق منطقه ای خوزســتان که با 
حضور رئیس جمهور افتتاح شده بیش از ۲۰ هزار میلیارد ریال آن متعلق 

به کلانشهر اهواز بوده است.
با حضور رئیس جمهور در خوزستان ۲۷ پروژه این شرکت به صورت تجمیعی از طریق ویدئو 
کنفرانس به افتتاح شد. این پروژه ها در ۱۲ شهر خوزستان به افتتاح رسیده  که کلانشهر اهواز 

با دارا بودن ۵ پروژه بیشترین سهم را داشته است.

فاز اول ۲ پست GIS ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت کیانشهر۱ و کارون به ظرفیت ۱۰۰ مگاوات 
آمپر از جمله پروژه های افتتاحی در اهواز هستند که علاوه بر نقش تاثیرگذار آنها در پایداری 
شبکه برق، به علت طراحی و ساخت از نوع GIS، در مقابل شرایط جوی و گرد و غبار نیز 
پایدار بوده و دچار خاموشی نمی شوند.توسعه پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت گلستان به ظرفیت 
۵۰ مگاولت آمپر و ورود و خروج خط ۱۳۲ کیلوولت اهواز ۱- سپیدار در پست کارون، دیگر 
پروژ ه هایی هستند که با هدف افزایش پایداری برق شهرستان اهواز به افتتاح رسیده اند.احداث 

پست ۴۰۰ به ۲۳۰ کیلوولت آرنا با همکاری شرکت فولاد خوزستان، از دیگر پروژه های افتتاح 
شده مهم در اهواز بوده که علاوه بر تامین برق شرکت فولاد خوزستان که یکی از صنایع 

مهم استان است، باعث پایداری شبکه انتقال برق خوزستان نیز خواهد شد.
علاوه بر این پروژه ها، فاز اول پســت GIS ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت خزامی در شهرستان 
کارون با ارزش سرمایه گذاری ۲۹۰۰ میلیارد ریال افتتاح شده که علاوه بر پایداری شبکه برق 

شهرستان کارون، در پایداری شبکه برق اهواز نیز تاثیر گذار است.

پروژ  ه های افتتاح شده کلانشهر اهواز 
با حضور رئیس جمهور در راستای 

پایداری شبکه انتقال و فوق توزیع

تبریــز - مســلمی: مدیر شــرکت ملی پخش 
فرآورده هــای نفتی منطقه آذربایجان شــرقی از 
کاهش 3۷ درصدی مصرف نفت سفید خانوارهای 
مصرف کننده این فرآورده در سطح استان در سال 
۱4۰۱ نسبت به مدت مشابه سال قبل از آن، خبر 

داد.
ناصر راشــدی با اعلام این خبر اظهار کرد: سوخت مورد نیاز 
خانوارهای مصرف کننده نفت سفید استان در سال گذشته بدون 

وقفه و کمترین مشکل تأمین و توزیع شده است.
راشــدی تصریح کرد: مصرف این فرآورده در استان به علت 
گسترش بهره مندی از گاز طبیعی، توزیع الکترونیکی فرآورده ها و 
انجام نظارت و بازرسی، روند کاهشی داشته به طوریکه در سال 
گذشته نسبت به سال ۱۴۰۰، مصرف نفت سفید با کاهش بیش 

از ۳۷ درصد به ۱۱ میلیون لیتر رسید. 
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی با تأکید بر اینکه فرآورده یاد شده به خانوارهای روستایی و 

شهری فاقد گاز طبیعی ارائه می شود، اظهار کرد: در سال گذشته، 
نزدیک به هفت هزار و ۶۰۰ خانوار واجد دریافت سهمیه نفت 

سفید در سطح منطقه بودند.
تقدیر از کسب موفقیت های فعالان قرآنی

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی همچنین از کسب موفقیت فعالان عرصه فرهنگ قرآنی 
منطقه به ویژه علی پورمحمد و مائده اصغری در مرحله نهایی 
بیســت و ششمین دوره مسابقات سراسری قرآن کریم و نهج 

البلاغه تقدیر کرد.
ناصر راشــدی با تأکید بر اهمیت آموزه های دینی و مفاهیم 
قرآنی در نیل به ســعادت دنیوی و رستگاری اخروی گفت: در 
عصر کنونی که هجمه دشمن در قالب جنگ نرم و با استفاده از 
رسانه ها و شبکه های اجتماعی به صورت گسترده و برنامه ریزی 
شده در حال انجام می باشد وجود انسانهای فرهیخته و عاشق 

معارف اسلامی مایه امید و مباهات است. 
راشدی با اشاره به فعالیت ها و برنامه های فرهنگی و قرآنی 

منطقه آذربایجان شرقی افزود: در سال ۱۴۰۱ بیست و ششمین 
دوره مسابقات سراسری قرآن کریم، نهج البلاغه و اذان با شرکت 
کارکنان و همسران و فرزندان در ۷ گروه و در رشته های قرائت 
تحقیق و ترتیل، قرائت تقلیدی، حفظ، صحیح خوانی، مفاهیم 

قرآن کریم و نهج البلاغه و اذان برگزار گردید.
وی افزود: شــایان ذکر است این منطقه میزبانی مرحله نیمه 
نهایی منطقه چهار کشوری در این دور از مسابقات را بر عهده 

داشت.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی ضمن تقدیر از موفقیت های فعالان قرآنی منطقه خاطر 
نشــان کرد: در مرحله نهایی بیست و ششمین دوره مسابقات 
سراسری قرآن کریم و نهج البلاغه که در مشهد مقدس برگزار 
گردید علی پور محمد از کارکنان انبار نفت شهدای پخش تبریز 
مقام ســوم رشته قرائت تحقیق و مائده اصغری فرزند یکی از 
کارکنان منطقه مقام سوم رشته مفاهیم قرآن کریم را کسب 

کردند.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی اعلام کرد؛

کاهش ۳۷ درصدی مصرف نفت سفید در منطقه آذربایجان شرقی

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه شهرستان ساری 

منطقه یک
برابــر رای شــماره 140160310001003389 و 140160310001003388 مورخــه 
1401/1۲/10 کــه در هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی منطقــه یــک ســاری 
ــد حســینعلی و محمــد رضــا پورمنــد  ــم مریــم مهــر آرا فرزن ــه خان تصرفــات مالکان
فرزنــد علــی اصغــر هــر یــک نســبت بــه ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه 
زمیــن مشــتمل بــر انبــاری بــه مســاحت ۲4۲/1۲ مترمربــع قســمتی از پــاک 34۲۲ 
ــه منظــور  ــذا ب ــک ثبــت ســاری. ل ــی بخــش ی ــه ســوماکیله پ ــع در قری ــی واق اصل
اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 1۵ روز آگهــی مــی شــود در صورتــی 
کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند 
مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه این 
اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، 
دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت 
انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر 

خواهــد شــد. کاســه پرونــده 1401/۲۲9/۲۲7- م الــف: 148187۵
تاریخ انتشار نوبت اول : 140۲/01/۲9      تاریخ انتشار نوبت دوم : 140۲/0۲/13

سید کاظم موسوی بشلی
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان ساری منطقه یک  1202

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه شهرستان ساری 

منطقه یک
برابــر رای شــماره 140160310001003391 و 140160310001003390 مورخــه 
1401/1۲/10 کــه در هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی منطقــه یــک ســاری 
تصرفــات مالکانــه آقــای محمدرضــا پورمنــد فرزنــد علــی اصغــر و خانــم مریــم مهرآرا 
فرزنــد حســینعلی کــه هــر کــدام نســبت بــه ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک 
قطعــه زمیــن مشــتمل بــر انبــاری بــه مســاحت 313/14 متر مربــع قســمتی از پاک 
34۲۲ اصلــی واقــع در قریــه ســوماکیله پــی بخــش یــک ثبــت ســاری. لــذا بــه منظور 
اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه 1۵ روز آگهــی مــی شــود در صورتــی 
کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند 
مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه این 
اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، 
دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت 
انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر 

خواهــد شــد. کاســه پرونــده ۲۲6 و ۲۲8/1401- م الــف: 1481873
تاریخ انتشار نوبت اول : 140۲/01/۲9  تاریخ انتشار نوبت دوم : 140۲/0۲/13

سید کاظم موسوی بشلی
 رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان ساری منطقه یک 1206

رونوشت آگهی حصروراثت 
خانم فیروزه عباســی دارای شناســنامه شــماره 7744 به شــرح دادخواســت به کاســه87/140۲  
ــادروان  ــه ش ــح داده ک ــن توضی ــوده وچنی ــت نم ــی حصروراث ــت گواه ــورا درخواس ــن ش ازای
ــود  ــی خ ــگاه دائم ــخ 99/4/۲۵ اقامت ــنامه  11  در تاری ــجانی  بشناس ــی هفش ــه شمس معصوم
بــدرود زندگــی گفتــه ورثــه حیــن الفــوت ان مرحــوم منحصراســت به 1-فیــروزه عباســی ش ش 
7744، ۲-بیگــم عباســی نوآبــادی ش ش 197، 3- محمد عباســی نوابــادی ش ش 118 فرزندان 
متوفــی اینــک بــا انجــام تشــریفات مقدماتــی درخواســت مزبــوررا یــک مرتبــه اگهــی مــی نماید 
تــا هرکســی اعتراضــی دارد یــا وصیتنامــه ازمتوفــی نــزد اوباشــد ازتاریــخ نشــر اگهــی ظــرف یک 

مــاه بــه شــورا تقدیــم داردوالا گواهــی صادرخواهــد شــد
قاضی شورای حل اختلاف شماره 19 هفشجان  نعمت اله سلیمانی 1441

رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج گفت: طرح شورای شهر برای 
امنیت شغلی و پیرامون ایجاد و تاسیس شرکت تعاونی زیر مجموعه شهرداری به جهت 
حذف پیمانکاران حوزه خدمات شهری و عقد قرارداد مستقیم از طریق شرکت مذکور با 

پاکبانان و سبزبانان  و تامین نیرو همچنان معطل مانده است.
به گزارش خبرنگار ما )محمد متین حسن آبی ( - مریم قهرمانی صارم در یکصد و پنجمین جلسه رسمی 
شورای شهر کرج  اظهار داشت: انتظار می رفت که شهردار نامه مدیر کل آموزش و پرورش را در این جلسه به 
صورت یک دو فوریتی به جلسه می آوردند و اگر هم نامه ای نمی دادند یک برنامه ای در حد تجلیل از معلمان 
و فرهنگیان انجام می دادند.رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج افزود: اخیراً مناقشه ای 
پیرامون وضعیت حقوق و دستمزد مستخدمین کارمندی شهرداری کرج در صحن مطرح بود که حواشی بسیاری 
نیز داشت و همچنان ادامه دار است.قهرمانی صارم اذعان کرد: قطعا پیش زمینه ارائه خدمات مطلوب به شهروندان 
احساس تعلق و انگیزه مضاعف در میان کارکنان است بویژه آنانی که در صف اول خدمت ایستاده اند و پیشانی 
عملکرد مجموعه مدیریت شهری هستند اما اسباب تاسف فراوان است که از دو سال گذشته تاکنون طرحی که با 
۱۲ امضا عضو شورا به شهرداری ارسال شده است ساعت ها بحث و  موضوعات مختلف پیرامون ایجاد و تاسیس 
شرکت زیر مجموعه شهرداری به جهت حذف پیمانکاران حوزه خدمات شهری و عقد قرارداد مستقیم از طریق 
شرکت مذکور با پاکبانان و سبزبانان ،همچنان بی نتیجه که خیر بلا اقدام معطل مانده است.عضو شورای اسلامی 
شهر کرج بیان کرد: مباحث عدم وجود عدالت در پرداخت،وضعیت بیمه ،موضوعات معیشتی و البته دریافتی به 
مراتب بیشتر از وضع موجود انگیزه تاسیس این شرکت بود که گویی حوزه منابع انسانی شهرداری موضوعات با 
اهمیت تری دارد که معیشت هزاران همکار پاکبان و سبزبان به حاشیه رفته است.قهرمانی صارم خاطرنشان کرد: 
ضمن تذکر رسمی به شهردار اولا تقاضای پیگیری و حصول نتیجه مطلوب در این خصوص مورد انتظار است 
و ثانیا چنانچه مسئولان توانایی و یا وقت کافی جهت پیگیری ساماندهی معیشتی این عزیزان را ندارند اقدامات 
عملی صورت پذیرد و دلایل این کوتاهی و اهمال احصا و روشن شود.وی در بخش دیگری از سخنانش بیان 
کرد: چندین مرتبه به صورت مکتوب و شفاهی درخواست ارسال جامع لیست کارمندان شهرداری که از ظرفیت 
تهاتر و خرید آپارتمان به طرفیت شهرداری و به نمایندگی از مودیان شهرداری بهره مند گردیده اند را داشته ایم 
که تا کنون اقدامی صورت نپذیرفته است لذا مجددا از شهرداری درخواست می شود اسناد مربوطه را مستندا به 

همراه وضعیت فی مابین کارمند و شهرداری در حوزه مالی طی یک دهه گذشته احصا و به شورا ارسال نماید.

تبریز - مسلمی: مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان گفت: میزان جابجایی مسافر از طریق ناوگان 
ریلی این منطقه در ایام نوروز ســال۱4۰۲ نسبت به مدت مشابه سال ۱4۰۱، شش درصد 

افزایش یافت. 
دکتر محمدرضا قربانی در دیدار ارکان انجمن صنفی سرپرستان جراید سراسری و کثیرالانتشار با اعلام این خبر، افزود: 
در ایام نوروز سال ۱۴۰۲ از طریق ناوگان ریلی منطقه آذربایجان ۱۳۵۲۹۰ نفر مسافر جابجا شد، در حالی که تعداد مسافر 
جابجا شده در مدت مشابه سال ۱۴۰۱ به تعداد ۱۲۷۱۵۵ نفر بود. وی اظهار داشت: این تعداد مسافر جابجا شده از طریق 
ناوگان ریلی این منطقه در ایام نوروز سال ۱۴۰۲ شامل ۱۱۶۹۸۹ مسافر بین شهری ۱۸۳۰۱ مسافر حومه ای است. 
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان با بیان اینکه ۲۷ درصد از سهم جابجایی مسافر در ایام نوروز استان آذربایجان شرقی 
از طریق ناوگان ریلی انجام شد، افزود: میزان افزایش تعداد مسافران بین شهری و حومه ای جابجا شده در ایام نوروز 
سال ۱۴۰۲ از طریق ناوگان ریلی منطقه آذربایجان نسبت مدت مشابه سال قبل به ترتیب ۳درصد و ۳۵ درصد است.

 جابجایی مسافر از طریق ناوگان ریلی آذربایجان ۷۱ درصد افزایش یافت
 مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان همچنین گفت: میزان جابجایی مسافر از طریق ناوگان ریلی این منطقه در سال 
۱۴۰۱ نسبت به ســال ۱۴۰۰، ۷۱ درصد افزایش یافت. قربانی، افزود: در سال ۱۴۰۱ از طریق ناوگان ریلی منطقه 
آذربایجان ۲۲۱۸۴۱۰ نفر مسافر جابجا شد، در حالی که تعداد مسافر جابجا شده در مدت مشابه سال ۱۴۰۰، ۱۲۹۵۲۴۰ 
نفر بود. وی اظهار داشت: این تعداد مسافر جابجا شده از طریق ناوگان ریلی این منطقه در سال ۱۴۰۱ شامل یک 
میلیون و ۷۳۹ هزار و ۶۴۴ نفر مسافر بین شهری و ۴۷۸ هزار ۷۶۶ مسافر حومه ای است. مدیرکل راه آهن منطقه 
آذربایجان گفت: میزان افزایش تعداد مسافران بین شهری و حومه ای جابجا شده در سال ۱۴۰۱ از طریق ناوگان ریلی 
منطقه آذربایجان نسبت مدت مشابه سال قبل به ترتیب ۴۷ درصد و ۳۳۷ درصد است که این میزان افزایش جابجایی 

مسافر در نوع خود چشمگیر و بی سابقه است.
افزایش ۱۷ درصدی صادرات و ۸۶ درصدی تناژ تخلیه اداره کل راه آهن منطقه آذربایجان

قربانی همچنین از صادرات ۳۲۱ هزار و ۴۰۴ تن بار در سال ۱۴۰۱ اداره کل راه آهن  منطقه آذربایجان خبر داد و 
افزود: میزان رشد صادرات در سال ۱۴۰۱را نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۰، ۱۷ درصد اعلام کرد.

مدیرکل را ه آهن منطقه آذربایجان میزان رشد تن کیلومتر مرزی سال ۱۴۰۱را نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۰، 
۹ درصد اعلام کرد و گفت: میزان تن کیلومتر مرزی در این اداره کل در ســال ۱۴۰۱ به بیش از ۶۶۵ میلیون تن 

کیلومتر رسیده است که نسبت به مدت مشابه سال قبل که ۶۰۹ میلیون تن بوده، از رشد ۹ درصدی برخوردار است.
وی با بیان اینکه در زمینه تخلیه بار نیز اداره کل راه آهن منطقه آذربایجان با تخلیه ۸۶۳ هزار تن بار نسبت به مدت 

مشابه سال قبل که ۴۶۴ هزار تن بوده، از رشد ۸۶ درصدی برخوردار بوده است.

در ایام نوروز سال1402رقم خورد؛برای ساماندهی نیروهای حجمی و تامین نیرو؛

طرح شورای شهر پیرامون تاسیس شرکت 
تعاونی شهرداری تاکنون ابتر مانده است 

افزایش جابجایی مسافر از طریق ناوگان 
ریلی منطقه آذربایجان

رییس کمیســیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج گفت: هر دستگاه 
خدمت رسان موظف است به تعهدات و وظایف خود عمل کند و بهره برداری  از خدمات 

دیگران شایسته نیست.
علیرضا رحیمی در حاشیه جلسه بررسی مبادی و خروجی های شهر کرج که با حضور معاونین عمران ، 
شهرسازی و ترافیک،رییس سازمان سیما و منظر،مدیران و مشاور مربوطه برگزار شد گفت: با توجه به بیانات 
نماینده محترم ولی فقیه در استان و پیگیری اعضای محترم شورا در آذرماه سال گذشته این موضوع در 
کمیسیون عمران بررسی و در بودجه ۱۴۰۲ جهت ساماندهی ورودی و خروجی های شهر کرج ۲۰ میلیارد 
تومان اختصاص داده شد.رییس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه 
مجموعه مدیریت شهری به تنهایی موظف به ارائه خدمات در برخی محدوده ها نیست، از کم کاری اداره 
کل راهداری در اجرای خدمات مربوط به خود سخن گفت و افزود: این اداره کل، بار وظایف خود را بر دوش 

شهروندان و شهرداری رها کرده است.
رحیمی ضمن اشاره به این موضوع که اداره کل راهداری مدیریت مسافرت های بین شهری در ایام پیک 
سال  را بر عهده خود مردم گذاشته اضافه کرد: این اداره کل، حفظ و نگهداری مسیرها و زیباسازی ورودی و 
خروجی شهر را نیز در حیطه وظایف خود ندانسته و این در حالی است که خود را محق بهره برداری تجاری 

از فضاها و اماکن تجاری بین مسیر می داند.
علیرضا رحیمی جهت تشریح روشن تر موضوع، از پروژه قزلحصار سخن گفت و افزود: طبق دعوت از 
مسولان مربوطه اداره کل راهداری توافقی مبنی بر اجرای اقدامات عمرانی در ضلع شرق  مسیر از سوی 
شهرداری و انجام خدمات  عمرانی ، روشنایی و اصلاح پلهای عابر پیاده از سوی این اداره کل صورت پذیرد.

وی اضافه کرد: با وجود رخ دادن حوادث و خسارت های مالی و جانی متعدد شهروندان،  مجموعه مدیریت 
شــهری به منظور ارتقای سطح ایمنی شهروندان با صرف حدود ۱۰۰ میلیارد تومان، اقدامات لازم اعم از 
جدولگذاری،  نصب تجهیزات لازم ترافیکی ، لوله گذاری به طول ۱۴ کیلومتر برای جمع آوری آب های 

سطحی مسیر را انجام داد اما همچنان دستگاه متولی خدمات ناقصی را به اجرا دراورد.
رحیمی ضمن دعوت مدیرکل اداره راهداری جهت پاســخ به اعضای شورا و شهروندان به صحن علنی 
شــورای شهر، تأکید کرد: علاوه بر آن ضروری اســت تکلیف دیگر وظایف این اداره کل در زیباسازی و 

ایمن سازی ورودی ها و خروجی های شهر نیز مشخص شود.

علیرضا رحیمی :

 تحمل بار مسئولیت اداره راهداری
 از سوی شهرندان و شهرداری


